

## NX2 蓝牙音响说明书

感谢您选用我公司生产的 NX2 蓝牙 UF0 迷你音箱，为了让您轻松体验产品，我们配备了内容详尽的使用说明，您从中可以获得有关产品的介绍，使用方法等方面的知识，在您使用本机前请先仔细阅读说明书，如果有印刷错误或翻译失误，望广大用户谅解。最终解释权归我公司所有。

实物图如下：



### 一、注意事项

为了使用者正确使用播放器，确保播放器性能良好，请认真阅读并遵守：

- 切勿严重撞击主机。
- 切勿接触苯、稀释剂等化学药品。
- 请不要靠近强磁场、电场。
- 请避开直射光线或发热器具。
- 切勿自行拆卸、修理、改造。
- 骑车、驾驶汽车及摩托车时，请勿使用播放器及耳机，以免造成危险。
- 切勿以较大音量收听，以免对听力造成不良影响。
- 废弃包装、电池、旧电子产品，请分类妥善处理。

### 二、功能特点

[蓝牙方案] CSR8 系列芯片+MP3。

[蓝牙音频] Bluetooth4.0+EDR，最大接收距离 10 米。

[蓝牙通话] 语音清晰、无回声。

[声控接听] 来电时候，无需操作按键，可以直接说 YES/NO，实现接听和挂掉当前来电，完全释放你的双手。

[来电报号] 来电时候可以播报当前来电号码。

[音乐播放] 直接播放 TF 卡内存放的 MP3 文件或者蓝牙设备的音乐。

[音频输入] 立体声音频输入接口，轻松连接电脑、数码音乐播放器、手机等音源设备。

[断点记忆] TF 模式自动记忆上次退出时的曲目。

[内置电池] 内置可充电锂电池，环保，节能，实用。

[触摸按键] 电容式触摸感应，轻触即可。

[自动关机] 为了更好的保护电能, 延长电池使用时间, 本产品待机 5 分钟, 自动关闭电源。

[防止死机] 如果产品意外死机, 对产品进行充电可以激活

### 三、播放音乐操作

本机开机时自动检测识别外接设备, 开机后进入 音频模式(TF 卡)/蓝牙模式/音频输入模式。

播放 TF 音乐: 插入 TF 卡自动识别播放, 也可自行切换播放模式;

播放蓝牙音乐: 长按多功能 M 键, 切换至蓝牙模式, 启动蓝牙设备音乐。

播放 AUX 音乐: 插入音频信号线自动切换音频输入模式, 播放 AUX 输入端音乐。

详细功能操作请阅读第四项“产品的按键、插孔功能定义”。

### 四、产品的按键、插孔功能定义(以实物为准)

1. [M 多功能键]: 电源开关; 长按键开机, 并听到<音频模式>语音提示声音, 开机中一直长按直到关机, 并听到<关机>的语音提示。
2. [M 多功能键]: 播放/暂停/接听电话/挂断电话/模式转换/开关机。  
短按: TF 和蓝牙模式为播放/暂停, 来电时短按接听电话, 通话时短按挂机。  
长按: 长按 3 秒松开进行模式转换, 转换顺序为 TF -> 蓝牙->TF;
3. [下一曲键]: 音量调节大/下一曲。  
短按: TF 模式或蓝牙模式为下一曲;  
长按: 调节音量增大。
4. [上一曲键]: 音量调节小/上一曲。  
短按: TF 模式或蓝牙模式为上一曲;  
长按: 调节音量减少。
5. [USB]: 充电插孔, 可使用本机配送的专用 USB 电源线, 接驳电脑的 USB 接口进行充电。
6. [AUX]: AUX 插孔, 外部音乐源输入接口。
7. [TF]: 插入 TF 卡播放 MP3 音乐。
8. [MIC]: 通话咪头; 通话时正对咪头可增强通话效果。
9. [VOICE] 声控接听、挂断电话: 蓝牙模式时, 如有来电, 听到播放来电号码后, 说 YES 接听来电, 说 NO 挂断来电。

### 五、指示灯介绍

红色指示灯: 充电指示灯, 低电关机指示灯。

蓝色指示灯: TF, AUX、蓝牙、播放模式指示灯。

### 六、蓝牙连接方法:

- 1、开机后按模式键切换进入蓝牙模式, 会播放语音提示“蓝牙模式…”提示声, 红蓝 LED 指示灯交替闪。
- 2、打开移动设备(手机、电脑等)的蓝牙功能, 搜索蓝牙设备“NX2”。
- 3、手动点击, 设备自动配对、连接, 连接成功会发出“蓝牙已连接”的提示声。(一般情况下不用输入密码, 特殊机型提示输出密码, 输入“0000”即可)
- 4、已配对成功的设备, 下次开机机会自动连接。  
备注: 进入蓝牙模式 10 秒钟内, 蓝牙会自动寻找设备并配对连接, 10 秒后要通过手动连接。
- 5、中/英文模式, 蓝牙模式且蓝牙未连接, 双击多功能 M 键, 听到语音提示“中文已选定”和“English Language is selected”, 分别表示进入对应的语言模式。

### 七、充电使用方法

将电源线一端插入本机的[USB]插口，另一端 USB 插入电脑的 USB 接口，或连接标准 5V/1A 的充电接口中，充电中“红色灯”亮，充满后“红色灯”灭。

本机内置过充电保护电路，可长时间连接电脑或充电器使用，约 3 小时可充满电池；电池每次的续航时间会因使用时间音量大小而不同。

#### 八、AUX 使用方法

将 AUX 线一端插入本机的[AUX]插口，另一端插入电脑或者手机的 AUX 接口，启动本产品开机，进入播放 AUX 音乐模式。

#### 九、电池低电

当电量出现低电时，系统会自动关机，此时请及时充电；如果长时间不使用本机，至少每 6 个月充电一次，可以保护电池延长电池寿命。

#### 十、疑难解答

1、Q: 开机就自动关机？

A: 电池电量不足，请及时充电，建议充电两小时后使用。

2、Q: 播放蓝灯一直在快闪后自动关机或重启？

A: 电池电量不足，请及时充电，建议充电两小时后使用。

3、Q: 无法充电？

A: 请使用本机配送的充电线，并确定被接入的 USB 接口电压正常。

4、Q: 充电红灯不亮或红灯很暗？

A: 正常。如果电池已充满或电压块满时，充电红灯会不亮或很暗，总之电池电量越低，充电时红灯越亮。

5、Q: 喇叭无声音？

A: 确定在 TF/蓝牙/AUX 模式下，在播放状态，并调整至适当的音量。

6、Q: AUX 无声音？

- A: 1、请使用本机配送音频线，并选择正确的音频输出接口。
- 2、插入 AUX 线，接触不良，没有自动切换到 AUX 模式。
- 3、外接音源设备音量是否打开。

7、Q: 蓝牙不会自动连接？

- A: 1、只有配对过的设备，才会自动连接。
- 2、如果音箱进入蓝牙 10 秒以后才打开蓝牙设备，音箱不会自动连接。
- 3、蓝牙的详细使用方法请参照说明书“第六条”。

8、Q: 蓝牙无声音？

- A: 1、请确认蓝牙是否已连接成功。
- 2、蓝牙设备的音量是否已打开。

9、Q: 按键无功能或功能错？

A: 关机后再开机。

10、Q: 电源正常死机了怎么办？

A: 给产品充电可以复位激活。

#### 十一、技术规格

输出功率： 5W

工作电压： 3.7V  
频率响应： 200Hz-20KHz  
信噪比：  $\geq 83$ dB  
失真度：  $< 1\%$   
音频输入： 蓝牙、TF 卡、AUX  
支持 MP3： 比特率，32Kbps-320Kbps  
扬声器单元： 50mm，双磁悬挂共振，16 芯， $4\Omega$   
输入电源： 内置聚合物充电电池 1000mAh 3.7V 或外置 DC5V  
调节形式： 按键调节  
产品重量： 约 210g  
产品尺寸： 150×50 mm  
包装尺寸： 190×180×65 mm

## 十二、包装附件

迷你音箱	1 台
充电线	1 条
AUX 线	1 条
说明书	1 份
合格证	1 份

## 十三、售后和保修

产品使用中遇到技术问题或者质量问题，请联系代理商，本产品保修一年。

## NX2 Bluetooth Speaker manual

Thank you for choosing our company production of NX2 UFO mini speaker, in order to let you easily experience products, we have a detailed description of the content, you can get the product introduction, the use of knowledge, in your use of the machine before please read the manual carefully, if there is a printing error or translation error, hope the majority of users understanding. The final interpretation of the ownership of our company.

The Product map is as follows:



### 1 Note:

In order to use the player correctly, make sure the player is in good performance, please read and follow:

- ★ Do not seriously impact the host.
- ★ Do not contact benzene, diluent and other chemicals.
- ★ Please do not close to the strong magnetic field, electric field.
- ★ Please avoid direct light or heating appliances.
- ★ Do not disassemble, repair, renovation.
- ★ Cycling, driving the car and motorcycle, do not use the player and Headset, so as to avoid danger.
- ★ Do not to listen to a larger volume, so as to avoid adverse effects on hearing.
- ★waste packaging, batteries, old electronic products, classifiedproperly.

### 2 functional characteristics

[BluetoothChip] CSR8 series chip +MP3.

[Bluetooth Audio] Bluetooth4.0+EDR, the maximum receive distance of 10 meters.

[Bluetooth Talk] Bluetooth voice is clear and has no echo.

[Voice answer] When incomming, need not operation keys, you can say yes / no, answer and hang up the call and release your hands completely.

[Incoming Number Play]The caller ID can play the current number.

[Play Music] direct play TF card stored in the MP3 file or the music of the

Bluetooth device.

[Audio Input] stereo audio input interface, easy to connect computer, digital music player, mobile phone and other audio equipment.

[break-point memory] TF mode of the last exit of the mode.

[Built in battery] Built in rechargeable lithium battery, environmental protection, energy saving and practical.

[Touch button] touch capacitive touch sensing, Easy to touch。

[Auto PowerOff] In order to better protect the electric energy, prolong the use time of the battery, the product is 5 minutes, the power is automatically power off.

[Prevent death] If the product crashes, the product can be activated to charge

### 3 Play music operation

The machine Poweron automatic detection and identification of external equipment, Poweron enter to audio mode(TF Card) / Bluetooth mode /Aux audio input mode.

★TF music player: insert TF card automatic recognition can automatically switch playback, playback mode;

★Play Bluetooth Music: long press M key to switch to the Bluetooth mode, start Bluetooth device music.

★Play AUX Music: insert the audio signal line to automatically switch the audio input mode, play AUX input side music.

Detailed functional operation, please read the fourth key products, Jack function definition.

### 4 Product key, Jack function definition (in kind prevail)

[M multi function key] Power switch; long press power on, and hear the voice of the "audio mode" voice prompt sound, press key until the shutdown, and hear the voice of the "power off".

[M multi function key] Play / pause / receive phone calls / hang up / mode conversion / Power on/off.

Short press: TF and Bluetooth mode to play / pause, press the phone calls, call short press to hang up.

Long press: press 3 seconds Undo mode conversion, conversion sequence of TF -> Bluetooth ->TF;

[Next key] Volume+ / next song

Short press: TF mode or Bluetooth mode for the next one;

Long press: adjust the volume increases.

[ previous key] Volume- / previous song

Short press: TF mode or Bluetooth mode for the last one;

Long press: adjust the volume reduction.

[USB] Charging jack, can use the special USB power supply line, connected to the computer's USB interface to charge.

[AUX] AUX jack, external music source input interface.

[TF] Insert the TF card to play MP3 music.

[MIC] microphone.

[VOICE] Voice answer, hang up the phone: Bluetooth mode, such as when there is an incoming call, heard playing number to call, to say "yes" to answer a call, said no hangs up the call

#### 5. Indicator light

Red indicator: charge indicator light, low battery indicator.

Blue light: TF, AUX, Bluetooth, play mode indicator.

#### 6 Bluetooth connection method

1) after power on ,press mode button to switch into the Bluetooth mode, will play voice prompts,"Bluetooth mode..." Tip, the red and blue LED indicator lights flash alternately.

2) open the mobile devices (mobile phones, computers, etc.) of the Bluetooth function, search for Bluetooth devices "NX2".

3) the manual click, the device automatically paired, connected, the connection will be issued a "blue tooth has been connected" the prompt sound. (normally do not have to enter a password, special type of prompt output password, enter "0000" can)

4) the device has been paired, the next boot will be automatically connected.

Note: enter the Bluetooth mode within 10 seconds, the Bluetooth will automatically find the device and pair connection, 10 seconds after the manual connection.

5) the Chinese / English mode, Bluetooth mode and Bluetooth is not connected, double click the M key to hear the voice prompts "Chinese have chosen" and "Language is selected English", respectively, said to enter the corresponding language mode.

#### 7. Charging method

power line end is inserted into the machine [USB] Jack and the other end of the USB insert USB interface of the computer, or connection of standard 1A charging interface, the charge of "red light", full of "red light" destroyed.

The machine is built in charge protection circuit, can be used for a long time to use a computer or charger, about 3 hours can be filled with battery; battery life time will be different due to the use of time and volume.

#### 8. AUX usage

Will aux line end is inserted into the machine [AUX] socket. At the other end of the insert aux interface of a computer or mobile phone and start the boot, enter play aux music mode.

#### 9. Low battery

When the power is low, the system will automatically shut down, at this time, please charge; if the long time does not use this machine, at least every 6 months, can protect the battery to extend battery life.

## 10 Difficult solution

1) Q: boot on the automatic shutdown?

A: battery power is insufficient, please charge in time, it is recommended to charge two hours after use.

2) Q: play blue lights have been automatically shut down or restart after the flash?

A: battery power is insufficient, please charge in time, it is recommended to charge two hours after use.

3) Q: can not charge?

A: please use this machine to distribution of the charging line, and determine the USB interface is connected to the normal voltage.

4) Q: charging red light or red light is very dark?

A: normal. If the battery is full or full of voltage, charging red light will not light or very dark, in short, the battery is low, the red light when charging.

5) Q: no sound?

A: determine the playback status in the TF/ Bluetooth /AUX mode, and adjust to the appropriate volume.

6) Q:AUX no sound?

A:1, please use the machine to make the distribution of the audio line, and choose the right audio output interface.

2, insert the AUX line, the contact is not good, did not automatically switch to AUX mode.

3, external audio equipment volume is open.

7) Q: Bluetooth will not automatically connect?

A:1, only the paired device, will automatically connect.

2, if the speaker into the Bluetooth 10 seconds later to open the Bluetooth device, the speaker will not automatically connect.

3, the use of Bluetooth in detail, please refer to the manual "sixth".

8) Q: Bluetooth no sound?

A:1, please confirm whether Bluetooth has been successfully connected.

2, the volume of the Bluetooth device has been turned on.

9) Q: buttons no functional or functional errors?

A: restart after power up.

10) Q: power normal crash how to do?

A: the product charge can be reset to activate.

## 11 Technical specification

★Output power: 5W

★Working voltage: 3.7V

★Frequency response: 200Hz-20KHz

★SNR: more than 83dBA

★Distortion: 1%

★Audio input: Bluetooth, TF card, AUX

★Support MP3: bit rate, 32Kbps-320Kbps



- ★Speaker unit: 50mm, double magnetic suspension resonance, 16 core, 4
- ★Input power: 3.7V 1000mAh or an external DC5V of the polymer rechargeable battery
- ★Regulation: key adjustment
- ★Product weight: about 210g
- ★Product size: 150 x 50 mm
- ★Packing size: 190 x 180 x 65 mm

12 Package accessory

Mini speaker 1

Charging line 1

AUX line 1

Instruction manual 1

1 qualified certificate

13 After sales and warranty

Product use in technical problems or quality problems, please contact the agents, this product warranty for one year.